
Møteprotokoll 

Utvalg: Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
Møtested: Formannskapssalen 
Dato: 06.09.2022 
Tid: Kl. 18:00 – 20:15 

Følgende medlemmer møtte Parti 
Kjell Inge Bringedal 
Lars Gunnar Oma 
Aina Budal AP 
Bente B. Tjøsvoll FRP 
Eivind Nordbø H Permittert kl. 19.55 etter sak 28/22 
Johnny Stangeland KRF 

Forfall Parti Varamedlem Parti 
Elena Daniela Trifan Karin Husebø 

Møtenotater: 
Innkalling godkjent. 
Saker meldt under Samlesak for spørsmål. Sakslisten deretter godkjent. 

I leders fravær ledet nestleder Aina Budal møtet. 

Til å skrive under møtebok sammen med nestleder ble følgende valgt: Eivind Nordbø og Bente 
Tjøsvoll. 

Nestleder orienterte om at prosjektleder for Prosjekt Ny skole Veavågen inviterte til å presentasasjon 
av plantegningene for skolebygget og tegninger for uteområdet. Orienteringen blir onsdag 
07.09.2022 kl. 13.30 - 14.30 på Senteret (tidligere kalt Kopervik ungdoms- og alderssenter). 

Følgende stiller fra rådet: Kjell Inge Bringedal, Lars Gunnar Oma, Johnny Stangeland og Barbro 
Helgesen. 
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel 
024/22 Brukerombud 
025/22 Overføring av politiske møter på nett 
026/22 Revisjon av kommunal renholdsplan 
027/22 Innspill til budsjett 2023 - råd for mennesker med nedsatt 

funksjonsevne 
028/22 Samlesak for referatsaker 
006/22 Tilgjengelighetsprisen for Rogaland 2022 - ber om innspill 
007/22 Tiltak for å bedre rekruttering av leger til Karmøy kommune 
029/22 Samlesak for spørsmål 
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024/22 Brukerombud 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommune oppretter bruker- og pårørendekoordinator med ombudsfunksjon for 
tjenesteytingen innen kommunens helse- og omsorgstjenester som en forsøksordning. Tiltaket 
finansieres med skjønnsmidler fra Statsforvalteren i Rogaland. I prosjektperioden vil tilskuddet dekke 
inntil 30 prosent stilling. Ordningen vil evalueres etter ett år for eventuell permanent innføring. 

Vedtak som innstilling fra Eldrerådet- 06.09.2022- 024/22 
Karmøy kommune oppretter bruker- og pårørendekoordinator med ombudsfunksjon for 
tjenesteytingen innen kommunens helse- og omsorgstjenester som en forsøksordning. Tiltaket 
finansieres med skjønnsmidler fra Statsforvalteren i Rogaland. I prosjektperioden vil tilskuddet dekke 
inntil 30 prosent stilling. Ordningen vil evalueres etter ett år for eventuell permanent innføring. 

06.09.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

Behandling 
Nordbø foreslo følgende tilførelse: 
Rådet vil følge nøye med på utviklingen. 

Nordbøs forslag enstemmig vedtatt. 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemming rådmannens innstilling. Rådet vil 
følge nøye med på utviklingen. 

RFM- 024/22 Vedtak: 

Karmøy kommune oppretter bruker- og pårørendekoordinator med ombudsfunksjon for 
tjenesteytingen innen kommunens helse- og omsorgstjenester som en forsøksordning. Tiltaket 
finansieres med skjønnsmidler fra Statsforvalteren i Rogaland. I prosjektperioden vil tilskuddet dekke 
inntil 30 prosent stilling. Ordningen vil evalueres etter ett år for eventuell permanent innføring. 

025/22 Overføring av politiske møter på nett 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Karmøy kommune utvider løsningen med overføring av politiske møter på nett til å omfatte 

følgende utvalg: 
· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

2. Følgende bestemmelser inntas i «Reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – 
kommunestyreperioden 2019-2023, vedtatt 14.12.20, som nytt pkt. 1.7 «Overføring av 
politiske møter på nett»: 

· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 
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· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

Åpne møter i samsvar med møteplan, skal som hovedregel sendes direkte på kommunens 
nettløsning, samt publiseres i ettertid, i følgende utvalg: 
· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

En forutsetning for at møtene skal kunne sendes på kommunens nett-tv er at møtene blir 
avholdt i møterom hvor det er tilrettelagt for web-tv overføring. Dersom møtet skal avholdes 
på steder hvor overføring ikke er mulig, vil lokasjonen fremgå av møteplanen slik at publikum 
kan møte fysisk. 

Møtene ligger tilgjengelig i nettløsningen i to år. 

Møtene kan integreres i andre nettløsninger, og lastes ned på følgende vilkår: 
· Ved videreformidling av direkte video eller opptak fra møtene må det informeres om at 

Karmøy kommune er rettighetshaver. 
· Det er ikke tillatt å utnytte sendingene eller opptakene kommersielt. 

Teknisk feil på utstyr som gjør at møtet ikke kan sendes på nettløsning er ikke til hinder for at 
møtet gjennomføres, da møtet er fysisk åpent for publikum. 

3. Økte kostnader som følge av utvidet løsning med overføring av politiske møter på nett 
innarbeides i budsjetter for kommende år. 

Vedtak som innstilling fra Eldrerådet- 06.09.2022- 025/22 

1. Karmøy kommune utvider løsningen med overføring av politiske møter på nett til å omfatte 
følgende utvalg: 

· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

2. Følgende bestemmelser inntas i «Reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – 
kommunestyreperioden 2019-2023, vedtatt 14.12.20, som nytt pkt. 1.7 «Overføring av 
politiske møter på nett»: 

· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 
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Åpne møter i samsvar med møteplan, skal som hovedregel sendes direkte på kommunens 
nettløsning, samt publiseres i ettertid, i følgende utvalg: 
· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

· Helse og omsorg 
· Oppvekst og kultur 
· Teknisk og miljø 

En forutsetning for at møtene skal kunne sendes på kommunens nett-tv er at møtene blir 
avholdt i møterom hvor det er tilrettelagt for web-tv overføring. Dersom møtet skal avholdes 
på steder hvor overføring ikke er mulig, vil lokasjonen fremgå av møteplanen slik at publikum 
kan møte fysisk. 

Møtene ligger tilgjengelig i nettløsningen i to år. 

Møtene kan integreres i andre nettløsninger, og lastes ned på følgende vilkår: 
· Ved videreformidling av direkte video eller opptak fra møtene må det informeres om at 

Karmøy kommune er rettighetshaver. 
· Det er ikke tillatt å utnytte sendingene eller opptakene kommersielt. 

Teknisk feil på utstyr som gjør at møtet ikke kan sendes på nettløsning er ikke til hinder for at 
møtet gjennomføres, da møtet er fysisk åpent for publikum. 

3. Økte kostnader som følge av utvidet løsning med overføring av politiske møter på nett 
innarbeides i budsjetter for kommende år. 

06.09.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig innstillingen. 

RFM- 025/22 Vedtak: 

1. Karmøy kommune utvider løsningen med overføring av politiske møter på nett til å omfatte 
følgende utvalg: 

· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

2. Følgende bestemmelser inntas i «Reglement for saksbehandling i folkevalgte organer – 
kommunestyreperioden 2019-2023, vedtatt 14.12.20, som nytt pkt. 1.7 «Overføring av 
politiske møter på nett»: 

1. Kommunestyret 
2. Formannskapet 
3. Hovedutvalgene: 

1. Helse og omsorg 
2. Oppvekst og kultur 



Side 6av 10 

3. Teknisk og miljø 

Åpne møter i samsvar med møteplan, skal som hovedregel sendes direkte på kommunens 
nettløsning, samt publiseres i ettertid, i følgende utvalg: 
· Kommunestyret 
· Formannskapet 
· Hovedutvalgene: 

4. Helse og omsorg 
5. Oppvekst og kultur 
6. Teknisk og miljø 

En forutsetning for at møtene skal kunne sendes på kommunens nett-tv er at møtene blir 
avholdt i møterom hvor det er tilrettelagt for web-tv overføring. Dersom møtet skal avholdes 
på steder hvor overføring ikke er mulig, vil lokasjonen fremgå av møteplanen slik at publikum 
kan møte fysisk. 

Møtene ligger tilgjengelig i nettløsningen i to år. 

Møtene kan integreres i andre nettløsninger, og lastes ned på følgende vilkår: 
· Ved videreformidling av direkte video eller opptak fra møtene må det informeres om at 

Karmøy kommune er rettighetshaver. 
· Det er ikke tillatt å utnytte sendingene eller opptakene kommersielt. 

Teknisk feil på utstyr som gjør at møtet ikke kan sendes på nettløsning er ikke til hinder for at 
møtet gjennomføres, da møtet er fysisk åpent for publikum. 

3. Økte kostnader som følge av utvidet løsning med overføring av politiske møter på nett 
innarbeides i budsjetter for kommende år. 

026/22 Revisjon av kommunal renholdsplan 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Rådmannen anbefaler at dagens renholdsplan fra 2016 blir erstattet med revidert renholdsplan, og 
gjør den reviderte renholdsplanen gjeldende fra 01.01.2023. 

Vedtak som innstilling fra Eldrerådet- 06.09.2022- 026/22 
Eldrerådet tar saken til orientering og ser positivt på at nyvinninger tas i bruk. 

06.09.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig innstillingen. 

RFM- 026/22 Vedtak: 

Rådmannen anbefaler at dagens renholdsplan fra 2016 blir erstattet med revidert renholdsplan, og 
gjør den reviderte renholdsplanen gjeldende fra 01.01.2023. 
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027/22 Innspill til budsjett 2023 - råd for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne 

14.06.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
Behandling 
Oma foreslo: 
Egenandel til transport til arbeids- og aktivitetstilbud i Karmøy kommune revideres/reverseres til 
2019-nivå. 
Stangeland og Bringedal foreslo: 
Det bes om prosjektmidler til nytt påbygg til Karmøyhallen med terapi- og barnebasseng og nye 
garderober. 
Bringedal foreslo: 
Fritak for egenbetaling for BPA-ordningen. 
Nordbø foreslo: 
Det må ses på univerelle løsninger i forbindelse med bygging av kulturhus i Karmøy. 

RFM- 021/22 Vedtak: 
Forslagene bearbeides og jobbes videre med i septembermøtet. 

06.09.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne foreslo den 14.06.2022 i sak 21/22 fire prioriterte 
forslag til budsjett 2023 som rådet skulle utarbeide utfyllende tekst til i møtet 06.09.2022. Råd for 
mennesker med nedsatt funksjonsevnes innspill til budsjett 2023 blir da slik: 

1. Egenandel til transport til arbeids- og aktivitetstilbud i Karmøy kommune revideres/reverseres 
til 2019-nivå. 
Å delta i tilrettelagt arbeid/aktivitetstilbud på Solstein, Ekta og Aktivitetshuset Eide er for de det 
gjelder avgjørende for et godt liv. Dette er personer som er varig uføre, og som aldri vil få mulighet til 
å få en ordinær jobb. De vil aldri få en ordinær lønn. Inntekten vil være uførepensjon, og i noen 
tilfeller en liten timelønn på Solstein i tillegg. Uansett vil de hele livet ha trang økonomi. 

Å komme seg til/fra jobb/aktivitet krever transport. Veldig mange kan ta buss til eksempelvis 
Solstein, og betaler da for et månedskort på buss, med honnørrabatt. Dermed er utgiften til 
transport kr 300 pr måned. 

lmidlertid er noen avhengige av tilrettelagtransport i form av taxi. I Karmøy kommune betyr dette pr i 
dag at arbeidstaker/deltaker må betale en svært høy egenandel. 

I 2019 var egenandelen kr 41 t/r, og dermed ca kr 800 pr måned. Egenandelen ble i januar 2020 mer 
enn doblet, til kr 90 t/r. Dette ble gjort uten å forhåndsvarsle brukere. Etter reaksjoner fra 
pårørende, og ny behandling i kommunestyret, ble det bestemt at økningen skulle bestå, men tas 
over en treårsperiode. Resultatet ble uansett denne høye egenandelen. Pr i dag kr 69 t/r. Neste år 
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økes det til anslagsvis kr 90. Månedsutgiften blir da tett opp mot kr 2000. Det er ikke satt noe 
månedstak på hva en betaler, slik det f.eks er gjort på hjemmebaserte tjenester. 

Karmøy kommer svært dårlig ut i denne saken sammenlignet med andre kommuner. Eksempler på 
hva som er vanlig i andre kommuner, er følgende: 

· Pris på kollektivtransport som utgangsport for egenandel transport {egenandel = 
månedskort buss med honnørtakst) 

· Det settes et månedstak på egenandel transport (= rimeligste alternativ 
kollektivtransport) 

· Månedstak med differensiert sats i forhold til antall dager som benyttes 
· Differensierte satser iforhold til inntekt 

Uten noe månedstak vil unge uføre betale en urimelig høy pris for å komme seg på 
jobb/aktivitetstilbud. Spesielt gjelder dette de som har full uke, noe som gjelder for de aller fleste. 
Kollegaer som kan benytte buss får en utgift på kr 300 pr måned, mens de som er avhengig av 
tilrettelagt transport vil måtte betale mer enn det seksdobbelte. 

Med gjeldende egenandel kan det bety at det blir for dyrt for noen å komme seg på jobb/aktivitet. 
Dersom dette blir tilfelle, vil kommunen måtte sette inn mer ressurser der den enkelte bor. Dette 
betyr merkostnad for kommunen. Og det vil bety at livskvaliteten for de det gjelder blir vesentlig 
redusert. 

Vi ber om at saken blir tatt opp til ny vurdering, og at økningen i egenandel blir reversert. Vi ber 
også om tilbakemelding på hva som blir gjort i saken. 

2. Det bes om prosjektmidler til nytt påbygg til Karmøyhallen med terapi- og barnebasseng og nye 
garderober. 

3. Fritak for egenbetaling for BPA-ordningen. 

4. Det må ses på universelle løsninger i forbindelse med bygging/investering i alle nybygg som for 
eksempel kulturhus. 

028/22 Samlesak for referatsaker 

06.09.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

RFM- 028/22 Vedtak: 
Referatsakene er tatt til etterretning. 
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006/22 Tilgjengelighetsprisen for Rogaland 2022 - ber om innspill 

06.09.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne vurderer om de skal nominere nye Stangaland skoles 
uteområder. 
Nordbø sjekker med sektorsjef Michael Gräfe om uteområdene er innenfor kriteriene for tildeling av 
tilgjengelighetsprisen i Rogaland og sender eventuelt en snarlig begrunnelse. 

007/22 Tiltak for å bedre rekruttering av leger til Karmøy kommune 

Rådmannens forslag til vedtak: 
For å bedre rekrutteringen av leger til Karmøy kommune vedtar kommunestyret følgende: 

1. Tiltakspakke for rekruttering som er skissert i saken. Merkostnader på anslagsvis 8 mill. 
kroner innarbeides i rådmannens forslag til budsjett- og økonomiplan for 2023. Dette er 
midler som vil være i tillegg til demografiendringer som legges til helse- og 
omsorgstjenestens budsjett. 

2. Oppstartstøtte på 200 000 kroner pr lege pr år i 2 år innføres umiddelbart slik at det gjelder 
nyrekrutterte leger fra og med 1. oktober 2022. Dette belastes kommunestyrets 
disposisjonspost. 

Tiltakene revideres i forbindelse med statsbudsjett 2023 og årlige budsjett og økonomiprogram. 

De enkelte tiltakene avsluttes dersom staten kommer med tiltak som ivaretar formålet med 
tiltaket/tiltakene. 

06.09.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

RFM- 007/22 Vedtak: 
Tatt til orientering. 

029/22 Samlesak for spørsmål 

06.09.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

1. Stangeland orienterte fra FFO's kurs i Stavanger i helgen hvor flere representanter fra rådene i 
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Nordfylket var til stede. 

2. Oma opplyste at han skal på kurs i Oslo vedrørende CRPD-ordningen og informerer om dette i 
rådet i ettertid. 

3. Husebø orienterte om at handlingsplan for rus kun sendes eldrerådet og råd for mennesker med 
nedsatt funksjonsevne til høring uten at noen representerer ROP i rådet. ROP burde vært 
representert i råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne. 

4. Helgesen mener at alle representantene, også vararepresentantene, skal være til stede i møtene i 
råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne og ha tale- og forslagsrett. 

RFM- 029/22 Vedtak: 
Spørsmål tatt til orientering. 
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